



## Milieuvereniging Land van Cuijk

*-al vanaf 1980 bezig voor een beter milieu-*

### VERSLAG van de bestuursvergadering van MLvC d.d. 17 december 2024

**Aanwezig:** Christel, Geert, Harrie, en Jan (bestuursleden); Bart, Fons, Henk, Marcel, Theo en Willy (leden).

**Afgemeld:** Sylvia (bestuurslid).

**Plaats:** Gemeenschapshuis 'De Jachthoorn', St. Hubert.

#### 1. Opening

Christel opent de vergadering om 20.05 uur.

#### 2. Vaststellen agenda

Deze wordt ongewijzigd vastgesteld.

#### 3. Opmerkingen over de notulen van 26 november 2024

##### a. Tekstueel

Geen opmerkingen.

##### b. Inhoudelijk

- Pagina 2, punt 5.b.1: de commissievergadering Omgeving waar o.a. de kwestie de Haart in Beugen werd besproken was veel geschreeuw en weinig wol. De plannen m.b.t. de Haart lijken we niet te kunnen tegenhouden.

##### c. Actiepuntenlijst

- 1524: Christel vraagt Sylvia of het nog zinvol is een handhavingverzoek m.b.t. de vernielde houtwal in Sint Anthonis in te dienen, en of Christel dat indienen van haar moet overnemen.
- 1564: Jacintha heeft toegezegd de taakverdeling uit te werken.
- 1565: de Provincie is bezig met compensatieplekken voor de Flessenhals in Oeffelt.
- 1567: we hebben 2 leden uit de voormalige gemeente Boxmeer die deel willen uitmaken van de klankbordgroep 'Samen voor bereikbaar Boxmeer'. We nodigen ze uit om voorafgaand aan de volgende vergadering te overleggen.
- 1569: een contrarapport van Das en Boom in de kwestie Ebben is duur. Toch vragen we om een offerte. We zouden eventueel de buurt kunnen vragen mee te betalen.
- 1574: Jacintha heeft ons nog niet laten weten wat ze voor ons kan/wil betekenen.

#### 4. Financiën

We hebben nog geen subsidie ontvangen, omdat de subsidieregeling voor organisaties als die van ons nog niet gereed is. Wél is ons toegezegd dat nog vóór het nieuwe jaar een bedrag aan ons wordt overgemaakt.

## 5. Mededelingen

### a. Post

Ontvangen post: 24077-24079

Verzonden post: 24027-24031

### b. Zwart/witboek

- Er is overleg met de gemeente geweest over de geurvisie.
- Willy en Chris Raaijmakers hebben bekeken hoe het tracé tussen de bestaande EVZ ten noorden van Sint Anthonis als een natuurverbinding door te trekken is naar Oploo, en ze hebben gekeken naar de natuurverbinding vanuit de Vlagberg naar Vortum-Mullem. De wethouder heeft deze "Verkenning versterking Oost-westelijke natuurverbinding Vlagberg Sint Anthonis naar Vortum-Mullem" doorgesproken met dorpsraden in het oosten van het Land van Cuijk, en afgesproken een veldtocht met hen (en ons) in dit kader te maken.
- M.b.t. Dommelsvoort heeft TopParken een nieuw plan ingediend, dat door de gemeenteraad is afgewezen. Dorpsraden in het westen van het Land van Cuijk broeden – samen met ons – op een alternatief plan.
- De kernklankbordgroep (ZLTO, MLvC en gemeente) wordt slecht geleid. Daarom heeft Geert een brief opgesteld met suggesties voor verbetering.
- HAS-studenten hebben onderzoek naar bestrijdingsmiddelen in onze regio gedaan, het rapport wordt op 14 januari aangeboden aan de Triodosbank.

## 6. Monovergisting

In overleg met het College hebben ZLTO en MLvC afgesproken een deskundigenbijeenkomst te organiseren rond het thema monovergisting. De bedoeling is dat er vooral ook boeren komen (probeert de ZLTO te bewerkstelligen). Er worden pitches gehouden door MLvC, ZLTO en deskundigen.

## 7. Incidentendossier

Als er 'onverkwikkelijke' zaken gebeuren, dan doorgeven aan Jan, die ze in het incidentendossier zal plaatsen.

## 8. Ebben

Bart neemt dit dossier van Sylvia – en in overleg met haar – van haar over. Dat dit een dik dossier is, is wel duidelijk: één ambtenaar is er continu mee bezig. Maar wat wil de gemeente eigenlijk?

## 9. "X" of "bluesky"?

Bluesky lijkt X achterna te gaan met allerlei vervelende algoritmes. Dan kun je dus net zo goed op X blijven; of moet je dan overstappen op Mastodon? Voorlopig houden we daarom X aan, en nemen we de haatberichten op de koop toe.

## 10. Interne informatiemarkt

Het idee is om na de jaarvergadering in maart een dergelijke markt te organiseren, waarop onze leden hun expertise(s) kunnen aangeven. Henk en Theo bereiden deze markt voor.

## 11. Platform Natuur, Landschap en Ecologie

De gemeente is bezig met een natuurvisie, maar die is nog niet af. Zodra dat welk het geval is stuurt Henk die door.

**12. Bladgroen**

Het thema voor de nieuwe Bladgroen is ‘transitie’. De deadline is 15 maart (en die van de volgende 15 juni). Studenten van Christel hebben een infographic van stikstof en CO<sub>2</sub> gemaakt. De eerste copij van de nieuwe Bladgroen.

**13. Rondvraag**

Geert: hoe staat het met de nieuwe website? Rond deze tijd zou de testwebsite klaar zijn, maar dat is nog niet het geval. Harrie belt met de webdesigner.

Henk: Land van Ons is op zoek naar percelen van 15 hectare of groter. Als die vrij komen mij graag laten weten.

Willy: pas als er hekken rond een perceel geplaatst worden zien we dat er iets staat te gebeuren. Dat is te laat om te reageren. Hoe kunnen we er sneller achter komen wat de plannen zijn? Geert: mail mij je ideeën hoe dit aan te pakken, dan zorg ik dat het bij landelijke omgevingsdienst komt.

Jan: is het voorlopige vergaderschema ook het definitieve? Ja.

**14. Volgende vergadering**

Deze is op 14 januari, zelfde tijd en plaats.

**15. Sluiting**

Christel sluit de vergadering om 22.10 uur.

**Agenda**

Vr 10 januari	20.00 uur	Nieuwjaarsontmoeting	Verdeliet
Di 14 januari	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn
Di 11 februari	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn
Di 11 maart	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn
Vr 28 maart	19.30 uur	ledenvergadering	De Jachthoorn
Di 8 april	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn
Di 6 mei	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn
Di 3 juni	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn
Di 1 juli	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn
Di 2 september	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn
Di 30 september	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn
Di 28 oktober	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn
Di 25 november	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn
Di 16 december	20.00 uur	bestuursvergadering	De Jachthoorn

Jan Reijnen, secretaris